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Opgemaakt door Ingrid van Breda, commissiegriffier 
Aanwezig 
 

Mevr. Marije de Groot-Haen (voorzitter). Harry van de Ven (Lijst Riel-Goirle), 
Cees Pelkmans (Lijst Riel-Goirle), Mark van den Hout (Pro Actief Goirle), 
Mark van Oosterwijk (Pro Actief Goirle), Corné de Rooij (CDA), Vivian 
Brouwers (CDA), Arno de Laat (SP), Peter Koeleman (SP), Johan Swaans 
(VVD), Ad van Beurden (VVD), Antoon van Baal (PvdA), Luciën van de Sanden 
(PvdA), Willem Couwenberg (Lijst Couwenberg). 
Wethouder Guus van der Put en wethouder Theo van der Heijden. 
Spreekrecht bij agendapunt 6: Mevr. Naalden. 

Afwezig (met kennisgeving)  
 
Deze vergadering kunt u terugluisteren op : https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Ruimte/2015/24-
juni/19:15 
 
1. Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter opent de vergadering.  
Bij agendapunt 6 Raadsvoorstel Gewijzigd vaststellen bestemmingsplan Klooster Nieuwkerk maakt mevrouw 
Naalden gebruik van het spreekrecht. Agendapunt 6 zal daarom als eerste worden behandeld.  
  
6. Raadsvoorstel Gewijzigd vaststellen bestemmingsplan Klooster Nieuwkerk 
Mevrouw Naalden maakt gebruik van het spreekrecht. 
SP heeft liever geen feesten op de locatie en vraagt naar de plannen en mogelijkheden daartoe.  
 
Standpunten fracties: 
VVD Vindt het positief dat het klooster wordt herbestemd en wenst de initiatiefnemers veel 

succes. De ingediende zienswijze is na goed overleg ingetrokken.  
PvdA Is blij dat het niet om feesten en partijen gaat. Vraagt of het bestemmingsplan feesten en 

partijen met bijbehorende verkeersbewegingen wel toelaat, ook al is dat niet de insteek van 
de initiatiefnemers. 

 
Wethouder: de bestemming wordt recreatie. De ontwikkeling van dit bestemmingsplan levert wellicht meer 
fietsverkeer, het autoverkeer zal niet toenemen.  
 
Advies van de commissie: het voorstel kan als A-stuk naar de gemeenteraad. 
 
2. Raadsvoorstel Omgevingsdienst Midden- en West-Brabant  
 
Standpunten fracties: 
PvdA Vindt het spijtig dat een echte raadsbehandeling van het voorliggende stuk niet meer 

mogelijk is. Geeft complimenten aan college voor de kritische beschouwing in de kaderbrief 
en ontwerpbegroting. Ziet graag een betere onderbouwing van de risicoparagraaf 
tegemoet.  
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VVD Vindt het spijtig dat de totstandkoming van de OMWB onderschat is. Vindt de 

overheadkosten hoog. Twijfelt of de OMWB efficiënt en goedkoper kan gaan werken. 
CDA Sluit zich aan bij de VVD. Maakt zich zorgen over de financiële positie van de OMWB. 

Vraagt een betere onderbouwing van de risicoparagraaf. Twijfelt aan de efficiëntie van de 
OMWB. Maakt zich zorgen dat de gemeente taken van de OMWB terug neemt (15 fte) 
zodat de OMWB kosten kan besparen. Vraagt het college hun zorgen duidelijk over te 
brengen.  

 
Advies van de commissie: het voorstel kan als  A-stuk naar de gemeenteraad. 
 
3. Raadsvoorstel Startnotitie Milieubeleidsplan 
 
Standpunten fracties: 
VVD Gaat ervan uit dat het milieubeleid goed gaat aansluiten op het bestuursakkoord.  
PvdA Verwelkomt de startnotitie. Vraagt herhaaldelijk aandacht voor een mogelijk spanningsveld 

tussen natuurwaarden en toerisme en geeft aan dat dit als kader in de startnotitie past.  
SP Stemt in met de startnotitie. Hoopt dat Goirle een steviger milieubeleid krijgt. Vraagt naar 

zonnepanelen op gemeentehuis. Vraagt aandacht voor verkeerslawaai. Is verbaasd dat een 
aantal gebouwen dag en nacht verlicht is. 

Pro Actief Goirle Is niet zo positief over de startnotitie. Mist de achterliggende visie. Vindt dat het 
milieubeleidsplan aan de visie moet voldoen. Betreurt dat in de startnotitie al wordt 
voorgesorteerd op opties voor het milieubeleidsplan. Vraagt het college om de vereiste 
adviseurs te raadplegen. Pleit voor handhaving van het klimaatbeleid.  

CDA Is enthousiast over stappen op het gebied van duurzaamheid. Pleit wederom voor het huis 
aan huis ophalen van plastic afval. Vraagt wanneer de raad het grondstoffenbeleidsplan 
tegemoet kan zien. Vindt initiëren en faciliteren taken van de gemeente.  

Lijst Riel-Goirle Vindt dat de communicatie en educatie kan worden verbeterd. Vraagt in navolging op de 
thema avond over grondstoffen naar een integrale visie op het grondstoffenbeleid en geeft 
daarbij aan dat dit snel ter hand moet worden genomen.  

 
Afspraken en toezeggingen: 
Ten behoeve van het milieubeleidsplan wordt een visie opgenomen, worden de vereiste adviseurs geraadpleegd 
en wordt als kader het (mogelijke) spanningsveld tussen natuurwaarden en toerisme meegenomen.  
De planning van het grondstoffenbeleidsplan wordt schriftelijk toegezonden en zal worden toegevoegd aan het 
verslag.  
Advies van de commissie: het voorstel kan als A-stuk naar de gemeenteraad. 
 
4. Raadsvoorstel Gewijzigd vaststellen bestemmingsplan Boschkens fase 4 
 
Standpunten fracties: Geen opmerkingen 
 
Advies van de commissie: het voorstel kan als A-stuk naar de gemeenteraad. 
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5. Raadsvoorstel Ongewijzigd vaststellen bestemmingsplan Boschkens fase 6, 1e partiële 

herziening 
 
Standpunten fracties: Geen opmerkingen. 
 
Advies van de commissie: het voorstel kan als A-stuk naar de gemeenteraad. 
 
7. Raadsvoorstel Ongewijzigd vaststellen bestemmingsplan vijfhuizenbaan 1-3 Riel 
 
Standpunten fracties:  
SP Vindt het goed dat het biodiversiteitsteam is ingeschakeld.  
 
Advies van de commissie: het voorstel kan als A-stuk naar de gemeenteraad. 
 
8. Raadsvoorstel Openbaar WIFI   
 
Standpunten fracties: 
Lijst Riel-Goirle Stemt in met de pilot maar vraagt zich af hoe snel WIFI achterhaald is.   
CDA Onderschrijft de doelstelling. Vraagt zich af of dit een overheidstaak is of eerder een taak 

voor culturele instellingen en horeca ondernemers. 
Pro Actief Goirle Stemt in met het plan. Mist in Riel de horecagelegenheden die niet ver van het Dorpsplein 

liggen en wil die graag toevoegen aan het WIFI dekkingsgebied. Constateert ten aanzien 
van de horecabezoekers een discrepantie tussen Goirle en Riel.  

Lijst Couwenberg Vraagt de recreatieve poorten toe te voegen aan het WIFI dekkingsgebied.  
SP Constateert dat openbaar WIFI niet veilig is. Vraagt zich af of het een overheidstaak is om 

burgers van WIFI te voorzien. 
VVD Vindt het misschien geen taak maar wel een service van de overheid. Stemt in met optie b. 
 
Advies van de commissie: het voorstel kan als A-stuk naar de gemeenteraad. 
 
9. Raadsvoorstel Glasvezel in de gemeente Goirle  
 
Standpunten fracties: 
VVD Gaat akkoord met de uitvoering van het onderzoek. Is van mening dat glasvezel op 

bedrijventerreinen aantrekkelijk is voor nieuwe bedrijven. 
PvdA Constateert dat de diensten van Ziggo niet tot ieders tevredenheid leiden. Wil graag dat 

inwoners een keuze krijgen tussen glasvezel en koper. Maakt zich zorgen over het 
gebonden zijn aan 1 provider. Vraagt het haalbaarheidsonderzoek uit te breiden tot de 
gehele gemeente.  

SP Is blij met glasvezel. Stelt voor het haalbaarheidsonderzoek te beperken.  
Lijst Couwenberg Stemt in met het voorstel.  
CDA Is een voorstander van glasvezel in de dorpen en in het buitengebied. Wijst hierbij op de 
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gemeente Hilvarenbeek. Vindt het haalbaarheidsonderzoek niet nodig en pleit voor direct 
uitrollen en aanpakken. Vindt dat de gemeente ten aanzien van glasvezel moet initiëren en 
faciliteren. Vindt dat het voorstel als B-stuk naar de gemeenteraad kan. 

Lijst Riel-Goirle Vraagt waarom het haalbaarheidsonderzoek niet voor de gehele gemeente wordt gehouden.  
Vraagt wat wordt onderzocht en onder welke condities mensen kunnen deelnemen. Wil zich 
niet beperken tot Ziggo. Vindt dat het voorstel als B-stuk naar de gemeenteraad kan. 

 
Advies van de commissie: het voorstel kan als B-stuk naar de gemeenteraad. 
 
10. Verslag van de commissie Ruimte van 20 mei 2015 
Het verslag wordt vastgesteld. De toezeggingen op de lijst zijn afgewerkt. 
Ten aanzien van het onderwerp toezicht wordt vanuit de raad een klein werkgroepje samengesteld. De 
werkgroep zal op korte termijn met de griffier een afspraak maken, waarbij ook wethouder van der Put bereid is 
aanwezig te zijn. Op 29-6 wordt in de agendacommissie gesproken over de vorm. 
 
11. Inlichtingen van het college van burgemeester en wethouders 
Wethouder van der Put: alle 22 kavels uit de Boschkamer zijn verkocht. 
Wethouder van der Put: vanaf het 2e kwartaal van 2016 bevat het water in Goirle en Riel minder kalk.  
 
12. Vragen aan het college van burgemeester en wethouders 
De VVD stelt naar aanleiding van een recent ongeluk op de Turnhoutsebaan de volgende vraag. Op de kruising 
Turnhoutsebaan / Poppelseweg is een rotonde gepland, echter pas in 2019. In het kader van het duurzaam 
veilig maken van de Turnhoutsebaan vraagt de VVD het college om te onderzoeken of de aanleg van deze 
rotonde aanmerkelijk eerder gepland kan worden.  
SP vraagt hierbij ook aandacht voor de kruising Rillaersebaan / Turnhoutsebaan. 
CDA ondersteunt de vraag van de VVD over de verkeersveiligheid op de Turnhoutsebaan. 
Wethouder van der Put deelt de zorgen ten aanzien van de verkeersveiligheid en zegt toe te onderzoeken of de 
fasering van de aanleg van de rotondes naar voren kan worden gehaald. De raad zal zo snel mogelijk worden 
geïnformeerd, ook over de financiële consequenties.   
 
Pro Actief Goirle: het perceel op de hoek Rillaersebaan / Tilburgsebaan staat te koop. Is het college bereid om 
te kijken of de gemeente een strook kan aankopen zodat daar een veilig voetpad kan komen waar onder meer 
de bewoners van Kompaan en De Bocht gebruik van kunnen maken.  
Wethouder van der Put heeft al eerder toegezegd te onderzoeken hoe voetgangers zich op een veilige manier 
kunnen begeven naar de bushalte maar wijst bij de aankoop van grond op de hoge kosten. 
 
CDA vraagt aandacht voor de verkeerssituatie aan de dorpsstraat. Met name voor schoolgaande kinderen zijn 
er gevaarlijke situaties. CDA stelt de volgende vragen: 

1) Hoeveel signalen over de onveiligheid in de Dorpsstraat heeft u de afgelopen jaren binnen gekregen? 
2) Wat heeft u met deze signalen gedaan? 
3) Deelt u het met ons dat de Dorpsstraat onveilig is, zeker gelet op het feit dat de straat schoolroutes 

verbindt en dichtbij voorzieningen ligt voor kinderen en ouders? 
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4) Bent u bereid op korte termijn snelheidsremmende maatregelen te treffen , zoals flitspalen, 
oversteekplaatsen en een extra vluchtheuvel tussen Nieuwe Rielseweg en Tilburgseweg? 

5) Bent u bereid na deze signalen bereid om met ondernemers in en om de Dorpsstraat overleg te voeren om 
de gevaarlijke parkeersituaties terug te dringen? 

6) Wij vragen ons af of het college zou willen overwegen met een voorstel te komen? 
Wethouder van der Put komt met een schriftelijke reactie op bijgevoegde vragen, indien mogelijk bij het verslag. 
 
Lijst Riel-Goirle vraagt naar de bouwstop bij de recreatieve poort. Waarom was dit nodig? Over welke 
afwijkingen gaat het? Wat onderneemt het college zodat de ondernemer zo spoedig mogelijk weer verder kan 
gaan?  
Wethouder van der Put geeft aan dat:  

• ten aanzien van de vergunning uit 2012 de juiste gegevens zijn aangeleverd. Wat toen is vergund kan 
worden afgebouwd.  

• ten aanzien van de functiewijziging de vergunning in orde kan worden gemaakt nadat het nieuwe 
bestemmingsplan is vastgesteld.  

 
13. Stukken ter kennisname  
Hierbij zijn geen opmerkingen. 
 
14. Rondvraag 
Er zijn geen vragen voor de rondvraag.  
 
De voorzitter sluit de vergadering om 21:30 uur.  
 
Aldus vastgesteld door de commissie Ruimte van de gemeente Goirle in haar vergadering van 9 september 
2015. 
 
 
De voorzitter,     de griffier, 
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Toezeggingenlijst Commissie Ruimte 
Nr Datum Wat Wie Uiterste  

afdoeningsdatum 
Wijze afdoening 

1 24 juni 2015 Ten behoeve van het milieubeleidsplan wordt een 
visie opgenomen, worden de vereiste adviseurs 
geraadpleegd en wordt als kader het (mogelijke) 
spanningsveld tussen natuurwaarden en toerisme 
meegenomen.  

Wethouder van der 
Put 

Bij milieubeleidsplan - De visie zal onderdeel zijn van het milieubeleidsplan. 
- Het mogelijke spanningsveld tussen natuurwaarden en 

toerisme is verankerd in de economische agenda 2015-
2020, die binnenkort aan uw raad wordt aangeboden. 

2 24 juni 2015 De planning van het grondstoffenbeleidsplan 
wordt schriftelijk toegezonden.  

Wethouder van der 
Put 

Bij verslag Het grondstoffenbeleidsplan kan naar verwachting in de raad 
van november 2015, of anders in de raad van december 2015 
worden behandeld. 

3 24 juni 2015 Ten aanzien van het onderwerp toezicht wordt 
vanuit de raad een kleine werkgroep 
samengesteld. De werkgroep zal op korte termijn 
met de griffier een afspraak maken, waarbij ook 
wethouder van der Put aanwezig zal zijn. Op 29-6 
wordt in de agendacommissie gesproken over de 
vorm. 

Griffier / 
Agendacommissie 

 Wethouder Guus van der Put sluit aan, nadat de vraagstelling 
aangescherpt / nader geduid is. 

4 24 juni 2015  Naar aanleiding van vragen van VVD, SP en CDA 
wordt onderzocht of de fasering van de aanleg 
van de rotondes bij de Turnhoutsebaan / 
Poppelseweg en Turnhoutsebaan / Rillaersebaan 
naar voren kan worden gehaald en wat de 
financiële consequenties zijn.   

Wethouder van der 
Put 

 Hierover zal raadsinformatie worden opgesteld; dit vergt een 
zorgvuldige voorbereiding. 
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5 24 juni 2015 Op onderstaande vragen van het CDA over de 

verkeerssituatie aan de dorpsstraat zal schriftelijk 
worden gereageerd.  
1) Hoeveel signalen over de onveiligheid in de 
Dorpsstraat heeft u de afgelopen jaren binnen 
gekregen? 
2) Wat heeft u met deze signalen gedaan? 
3) Deelt u het met ons dat de Dorpsstraat onveilig 
is, zeker gelet op het feit dat de straat 
schoolroutes verbindt en dichtbij voorzieningen ligt 
voor kinderen en ouders? 
4) Bent u bereid op korte termijn 
snelheidsremmende maatregelen te treffen , zoals 
flitspalen, oversteekplaatsen en een extra 
vluchtheuvel tussen Nieuwe Rielseweg en 
Tilburgseweg? 
5) Bent u bereid na deze signalen bereid om met 
ondernemers in en om de Dorpsstraat overleg te 
voeren om de gevaarlijke parkeersituaties terug te 
dringen? 
6) Wij vragen ons af of het college zou willen 
overwegen met een voorstel te komen? 

Wethouder van der 
Put 

Indien mogelijk bij 
verslag. 

Dit volgt z.s.m. (waarschijnlijk in week 28). 
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